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PROTOKÓŁ NR XX/20/2020 
 

z sesji Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 25 lutego 2020 roku,  
która odbyła się w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 1600.  
Obecnych 20 radnych. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji nr XIX/2020. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie na 2020 rok 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020 – 2031 
c) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (45.000,-) 
d) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (80.215,-) 
e) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (7.970,40) 
f) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (100.000,-) 
g) dopłat do 1 m3 wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Mikołów 
h) określenia warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
i) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej 
j) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. św. Wojciecha 
k) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Nowy Świat 
l) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Podleskiej 
m) nabycia w drodze darowizny na rzecz Gminy Mikołów prawa własności nieruchomości Skarbu 

Państwa 
n) nadania nazwy ul. Łąkowa w Mikołowie 
o) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

położonego w rejonie ul. Mieczysława Dzieńdziela w Mikołowie 
p) warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych z gminnego zasobu 

mieszkaniowego 
r) wprowadzenia na obszarze Centrum Mikołowa strefy uspokojonego ruchu. 

5. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 
6. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje. 
9. Wolne głosy. 
   
Do pkt 1 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Mikołowa Katarzyna Syryjczyk-Słomska przywitała 
wszystkich przybyłych na posiedzenie. Otworzyła sesję i stwierdziła prawomocność obrad. 
 

Do pkt 2 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła porządek obrad. 
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza Mikołowa, zaproponował wniesienie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok (nr rejestrowy 30/2020) 
oznaczyć go jako b) – pozostałe projekty przenumerować odpowiednio.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem porządku obrad wraz z zaproponowaną zmianą.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych; sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Do pkt 3 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół z sesji  
nr XIX/2020, do którego nie wniesiono żadnych uwag, ani zmian.  
Protokół przyjęto przez aklamację.   
 
Do pkt 4  
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska kolejno przedstawiła projekty uchwał  
na drukach: 

a) zmian w budżecie na 2020 rok;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 2; 
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0.  
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/199/2020 została podjęta większością głosów.  
 

b) zmian w budżecie na 2020 rok;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przypomniała, że projekt uchwały został 
wniesiony na sesji i nie był opiniowany przez komisje.  
 
Skarbnik miasta Danuta Jasińska – Gdaniec oraz Zastępca Burmistrza Mateusz Handel 
omówili temat.  
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/200/2020 została podjęta większością głosów.  
 

c) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2020-2031;  
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 
wstrzymujących się 1. Ze względu na wprowadzenie dodatkowego projektu i podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie wymianie podlega przedłożony załącznik nr 1 oraz objaśnienia do 
niniejszego projektu. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z wymienionymi załącznikami.  
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/201/2020 została podjęta większością głosów.  
 

d) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (45.000,-); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, 
wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/202/2020 została podjęta jednogłośnie.  
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e) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (80.215,-); 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/203/2020 została podjęta jednogłośnie.  

 
f) udzielenia pomocy Powiatowi Mikołowskiemu (7.970,40); 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 6, przeciw 0, 
wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/204/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Mikołowskiemu (100.000,-); 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 6 ds. Społecznych – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 0; 
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.   
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/205/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

h) dopłat do 1 m3 wody i 1 m3 odprowadzanych ścieków wynikających z taryfy dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy 
Mikołów; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 3, przeciw 0, wstrzymujących się 1, wraz 
z poprawkami technicznymi zgłoszonymi przez radnego A. Zawiszowskiego. 
Zaproponowała, aby dokonać następujących poprawek: 
- w § 1 tirety zamienić na punkty 1) i 2), 
- w § 3 pierwszy akapit oznaczyć jako ust. 1, drugi akapit oznaczony jako ust. 1 oznaczyć nr 2.       
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies poprosiła o porównanie z dotychczasowymi stawkami dopłat. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że w grupie taryfowej W 1 i W 1a 
kwota wynosiła 1,22 zł,  w grupie taryfowej K 1 i K 1a kwota wynosiła 4,73 zł.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawkami.   
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/206/2020 została podjęta większością głosów.  
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i) określenia warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej w głosowaniu: za 4, 
przeciw 0, wstrzymujących się 0. Do projektu załączony jest protokół z przebiegu konsultacji 
społecznych, z którego wynika, że nie złożono żadnych opinii, wniosków, uwag.   
 
Sekretarz Miasta Jakub Jarząbek, w imieniu Burmistrza, zaproponował naniesienie poprawki 
polegającej na zmianie brzmienia § 3 na: „Uchwała wchodzi w życie po upływie czternastu dni od 
dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Śląskiego”.   
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały wraz z poprawką.    
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/207/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

j) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Klonowej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 5, przeciw 
0, wstrzymujących się 3. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/208/2020 została podjęta większością głosów.  
 

k) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. św. Wojciecha; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7, przeciw 
0, wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/209/2020 została podjęta większością głosów.  
 

l) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Nowy Świat; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7, przeciw 
0, wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/210/2020 została podjęta większością głosów.  
 

m) przeznaczenia do zbycia nieruchomości położonej w Mikołowie przy ul. Podleskiej; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 7, przeciw 
0, wstrzymujących się 1. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/211/2020 została podjęta większością głosów.  
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n) nabycia w drodze darowizny na rzecz Gminy Mikołów prawa własności nieruchomości 
Skarbu Państwa; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8, przeciw 
0, wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/212/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

o) nadania nazwy ul. Łąkowa w Mikołowie; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8, przeciw 
0, wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/213/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

p) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru położonego w rejonie ul. Mieczysława Dzieńdziela w Mikołowie; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję RM nr 4 ds. Rozwoju Miasta w głosowaniu: za 8, przeciw 
0, wstrzymujących się 0. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Uchwała nr XX/214/2020 została podjęta jednogłośnie.  
 

r) warunków udzielania bonifikat od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych z gminnego zasobu 
mieszkaniowego; 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie przez komisje RM:  
- nr 2 ds. Budżetu – głosowano: za 5, przeciw 0, wstrzymujących się 1; 
- nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej – głosowano: za 4, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 
 
Radna Stanisława Hajduk – Bies poprosiła o podanie dotychczasowej wysokości sumy bonifikat. 
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel udzielił odpowiedzi, że dotychczas suma bonifikat nie 
mogła być wyższa niż 85%. 
 
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. projektu uchwały.    
 
Za przyjęciem głosowało 17 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 3.  
Uchwała nr XX/215/2020 została podjęta większością głosów.  
 

s) wprowadzenia na obszarze Centrum Mikołowa strefy uspokojonego ruchu; 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 
- w tej sprawie wpłynęła opinia Burmistrza do projektu, 
- radna Aneta Esnekier, jako pełnomocnik Komitetu, złożyła wniosek o zdjęcie projektu uchwały 
z porządku obrad, 
- wpłynęły opinie: Komisji RM nr 8 Rewizyjnej oraz nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej, Burmistrza 
Mikołowa, opinia prawna. 
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Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- radna Aneta Esnekier, jako pełnomocnik Komitetu – zaprezentowała ideę, jaka przyświeca 
pomysłowi wprowadzenia strefy uspokojonego ruchu, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska. 
 
W wyniku dyskusji, przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zaproponowała 
zmianę porządku obrad polegającą na zdjęciu ww. projektu uchwały z porządku obrad. 
    
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. propozycji.     
 
Za przyjęciem głosowało 20 radnych, sprzeciwu, jak i wstrzymujących się nie było.   
Porządek obrad został zmieniony jednogłośnie.  
 
Radna Aneta Esnekier, jako pełnomocnik Komitetu, wystąpiła z wnioskiem o poparcie przez 
Radę Miejską Mikołowa inicjatywy wprowadzenia na obszarze centrum Mikołowa strefy 
uspokojonego ruchu, która będzie skierowana wg kompetencji do Starostwa Powiatowego. 
 
Nastąpiła dyskusja, w której głos zabrali: 
- burmistrz Stanisław Piechula, 
- radna Aneta Esnekier, 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- radny Krzysztof Jakubiec, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- radny Łukasz Ryguła, 
- radna Ewa Chmielorz, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 
- radca prawny Anna Wierzbica. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska ogłosiła 5 minut przerwy, po której 
wznowiła obrady.  
 
Po przerwie powrócono do dyskusji, w której głos zabrali: 
- radna Aneta Esnekier, jako pełnomocnik Komitetu - wycofała wniosek, 
- radny Jarosław Sworzeń, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska, 
- zastępca Burmistrza Mateusz Handel, 
- radna Stanisława Hajduk – Bies, 
- radna Aneta Esnekier, 
- radny Krzysztof Jakubiec, 
- przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska – wystąpiła z wnioskiem formalnym 
o zamknięcie dyskusji.   
Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. wniosku.     
 
Za przyjęciem głosowało 19 radnych, przeciw 1, wstrzymujących się 0.  
Wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
 Do pkt 5 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska: 
1) poinformowała, że wpłynęły pisma: 
- Dzielnicy Kamionka, do wiadomości RM, jako wniosek mieszkańców o konsultacje związane 
z poprawkami do planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Kamionka; 
- skarga na Burmistrza Mikołowa w przedmiocie naruszenia ustawy o petycjach – skarga została 
skierowana do Komisji Nr 9 ds. Skarg, Wniosków i Petycji; 
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- Prezydenta Miasta Bytomia informujące o uroczystościach związanych z obchodami setnej 
rocznicy powołania Wojciecha Korfantego na Polskiego Komisarza Plebiscytowego; 
- Śląskiego Związku Gmin i Powiatów zachęcające gminy do podjęcia w 2020 r. inicjatyw 
upamiętniających 30-tą rocznicę restytucji samorządu lokalnego w Polsce – zaproponowała, aby 
tematem zajęła się Komisja nr 1 ds. Samorządu;    
- informacje o podjętych przez rady: Gminy w Suszcu oraz Gminy Krupski Młyn uchwałach 
w sprawie wystąpienia do Prezesa Rady Ministrów o podjęcie kompleksowych działań 
rekompensujących samorządom znaczne ubytki dochodów z tytułu m.in. obniżenia stawek podatku 
PIT; 
 
2) przekazała następujące informacje: 
- 1.02.br. uczestniczyła wraz z Przewodniczącą Komisji nr 6 E. Kuklą w Walnym Zebraniu 
Sprawozdawczym Zarządu OSP; 
- 6.02.br. odbyła się Sesja Młodzieżowej Rady Miejskiej Mikołowa, na której wybrano prezydium 
Rady w osobach: Przewodniczący Jan Sojka; Zastępcy: Julia Wójcik i Beniamin Bożek; Sekretarz 
Kinga Kapuścik;    
- 12.02.br. odbyło się zebranie sprawozdawcze Dzielnicy Kamionka; 
- 13.02.br. odbyło się zebranie sprawozdawcze w sołectwie Śmiłowice; 
- 17.02.br.  odbyło się zebranie w sołectwie Mokre zorganizowane przez mieszkańców sołtysa oraz 
radną z powodu planów budowy korytarza szybkiej kolei przez Mikołów – w dniu wczorajszym, 
również w tej sprawie, odbyło się posiedzenie Komisji ds. Gospodarki Miejskiej; 
- odbędą się Zebrania Wiejskie: w Bujakowie 26 lutego, w Borowej Wsi 3 marca, w Mokrem 
4 marca, w Paniowach 5 marca; 
- w związku z przystąpieniem do opracowania strategii miasta zaprosiła przedstawicieli jednostek 
pomocniczych do współpracy, poinformowała o harmonogramie prac, szkoleń i warsztatów; 
- na wniosek Komisji nr 3 ds. Gospodarki Miejskiej zostanie zwołana sesja nadzwyczajna, której 
tematem będzie przyjęcie stanowiska Rady Miejskiej Mikołowa w sprawie planów budowy 
korytarza szybkiej kolei przez Mikołów; 
- wpłynęły odpowiedzi na wnioski, postulaty i zapytania z poprzedniej sesji.      
 
Do pkt 6 
 
Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula poinformował, że przesłał radnym informator 
zawierający szczegóły działalności Urzędu Miasta z okresu 2 miesięcy oraz, że przekazał 
sprawozdanie z realizacji uchwał. Poinformował radnych o podwyższeniu uposażeń pracownikom 
obsługi i administracji, zatrudnionym w mikołowskiej oświacie prowadzonej przez Gminę Mikołów.     
 
Do pkt 7 
 
Klub radnych OKS złożył interpelację dot. rozbudowy infrastruktury rekreacyjno-sportowej 
w Mikołowie uwzgledniającej potrzeby mieszkańców w różnym wieku. 
 
Radna Anna Chrapek – Budacz złożyła zapytania dot. stałego problemu zalewania piwnic 
w bloku nr 20 na os. A. Mickiewicza. Przekazała również prośby mieszkańców tego osiedla 
o bieżący monitoring zatkanych studzienek oraz o wykonanie kratek kanalizacyjnych do odpływu 
wody z piwnic a także o odkażanie piwnic z bakterii.  
 
Radny Andrzej Sukiennik w związku z narastającym zagrożeniem rozprzestrzeniania się 
koronawirusa,  złożył zapytania dot. przygotowania mikołowskich szpitali do stworzenia oddziałów 
zakaźnych, zabezpieczenia służb medycznych oraz działań podejmowanych przez zarządzanie 
kryzysowe Urzędu. 
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska złożyła zapytanie dot. modernizacji 
oświetlenia ul. Rybnickiej.        
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Do pkt 8 
 
Burmistrz Stanisław Piechula odnośnie przygotowania szpitali udzielił odpowiedzi, że nadzór nad 
szpitalami nie leży w zakresie zadań Gminy. Jednakże wg jego odczucia, nikt nie jest przygotowany 
właściwie na wybuch epidemii, a szpitale dysponują niewielką ilością miejsc.  
 
Zastępca Burmistrza Mateusz Handel: 
- odnośnie oświetlenia ulicy Rybnickiej, udzielił odpowiedzi, że modernizacja jest na etapie 
przygotowywania procedury przetargowej do tego zadania – projekt wraz z pozwoleniami powinien 
być gotowy w tym roku, 
- odnośnie problemów os. Mickiewicza, poinformował, iż tylko część zadań jest w gestii gminy, 
gdyż budynkiem nr 20 zarządza Wspólnota Mieszkaniowa. Zadania przynależne do Gminy zostaną 
wskazane.  
 
Do pkt 9 
 
Radna Ewa Chmielorz zaapelowała do mieszkańców Mikołowa, zwłaszcza sołectw, o udział 
w konsultacjach dot. budowy linii szybkiej kolei i złożenie sprzeciwu wobec planowanego 
przebiegu przez Mikołów. Konsultacje trwają od 10 lutego do 10 marca br. 
 
Sołtys Sołectwa Paniowy Jan Gaura przedstawił problem braku właściwej opieki lekarskiej 
w poradni POZ nr 3 – Mikołów Paniowy, obsługującej mieszkańców sołectw Borowa Wieś, 
Paniowy oraz Śmiłowice. Odczytał pismo złożone do Burmistrza w tej sprawie.        
 
Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że: 
- pismo w sprawie poradni POZ nr 3 zostanie przekazane do Komisji Nr 6 ds. Społecznych, 
- tematem najbliższej sesji będzie współpraca Gminy ze Starostwem Powiatowym.   
 
Z uwagi na brak dalszych głosów dyskusji i wyczerpanie porządku obrad, Przewodnicząca Rady 
Miejskiej podziękowała za udział w obradach i ogłosiła zamknięcie sesji o godz. 17 45. 
Na tym protokół zakończono.  
 
Informacja: 
Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 
dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej 
urzędu: sesja.mikolow.eu  
 
Obsługa sesji:                                                                               Przewodnicząca  

  Rady Miejskiej 
Grażyna Kozicka                                                                       
                                                             
Monika Graca – Kierzkowska            Katarzyna Syryjczyk-Słomska 
 
Katarzyna Pustułka  
 


